

Gertraud Walz

*Deutsch-Russische Square Dance Freunde (DRSD)
(German-Russian Square Dance Friends)*

**The FRÖHLICHE MENSCHEN in
Pskov (Russia) dance again!**

Her voice was joyful when she told me on the telephone: "We dance again!" It now continues after Corona. For many years Katja Erschowa has created the square dance club FRÖHLICHE MENSCHEN in the workshop for mentally handicapped persons. The callers Eberhard Walz, Viktor Machkasov and also "Wuffi" Daiss were moved, impressed and enthusiastic about this special club.

In 2004 Katja has created the club SUNDAY SMILING DANCERS which was later continued by Tatiana Medvedeva. After college her profession led her so this special branch where she could

**Die FRÖHLICHE MENSCHEN in
Pskov (Rußland) tanzen wieder!**

Die Stimme klang übergücklich, als sie mir am Telefon sagte „wir tanzen wieder!“

Nach Corona geht's nun weiter. Jahrelang hat Katja Erschowa mit viel Einfühlungsvermögen und Engelsgeduld den Square Dance Club FRÖHLICHE MENSCHEN in der Werkstatt für geistig Behinderte aufgebaut. Die Caller Eberhard Walz, Viktor Machkasov und auch „Wuffi“ Daiss waren berührt, beeindruckt und begeistert von diesem besonderen Club.

Seit 2004 hatte Katja den Club SUNDAY SMILING DANCERS aufgebaut, der später von Tatiana Medvedeva weitergeführt wurde. Nach ihrem Studium führte sie ihr Beruf in diese spezielle Sparte, wo sie ihr

bring in her talent and commitment. In the city of Pskov the care for handicapped persons is exemplary. The FRÖHLICHE MENSCHEN are often invited to perform at official events.

The latest news: There will be a festival for the handicapped in Belaruss. And who will participate? Katja's FRÖHLICHE MENSCHEN, of course. A report will follow.

Translated by Annemarie Cohen

Talent und Engagement einbringen konnte. In der Stadt Pskov wird die Behindertenbetreuung vorbildlich gefördert.

Die FRÖHLICHEN MENSCHEN werden öfters zu Vorführungen bei offiziellen Veranstaltungen der Stadt eingeladen.

Die neueste Nachricht: In Belaruss/Weißrussland findet ein Behinderten-Festival statt. Und wer ist dabei? Natürlich Katjas FRÖHLICHE MENSCHEN. Bericht folgt.

